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Protokół Nr 61/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 30 listopada 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 13 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 14:50 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu 

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta Powiatu   

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

5. Urszula Sawicka     - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

4. Ewa Kucharska - Naczelnik Wydziału GKN 

5. Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

 

 

Ad. 2 

Przyjecie Porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że porządek posiedzenia Zarządu  przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołów Nr 59/2015 i Nr 60/2015 z ostatnich posiedzeń Zarządu 

Powiatu. 

4. Pismo Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom „Bratek” dot. utworzenia Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi i niepełnosprawnymi intelektualnie. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Powiatu Myśliborskiego  

w Spółce pod nazwą Szpital Barlinek Sp. z  o.o.  

7. Podpisanie umowy na dostawę sprzętu komputerowego. 
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8. Wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w Barlinku wyrażający gotowość do przekazania dla 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu budynku dydaktycznego przy ul. Jeziornej 8 (dz. Nr 239/1 

obr. 2 m. Barlinek). 

9. Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w IV przetargu dla nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

oznaczonej działką numer 374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12. 

10. Wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie sprzętu będącego na stanie Placówki Domowi 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

11. Wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na uruchomienie kolejnej grupy i zatrudnienie 5 wychowawców 

oraz 3 opiekunów. 

12. Likwidacja kuchni w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

13. Przekazanie oświadczenia do mediów w sprawie artykułów, które pojawiły się  

w prasie na temat przemocy w MOW w Renicach. 

14. Badanie stanu przestrzegania Praw Dziecka przeprowadzonego w dniach 16-18 

września 2015 roku w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach przez zespół 

badający z Biura Rzecznika Praw Dziecka w Warszawie. 

15. Prośba o wsparcie finansowe lub ufundowanie nagród dla laureatów Eliminacji 

Rejonowych w Dębnie do XXII Międzynarodowego Festiwalu Kolęd i Pastorałek  

w Będzinie. 

16. Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji z Firmą ABC PRO Sp. z o.o., ul. Owsiana 

12, 03-825 Warszawa na korzystanie z Legislatora Premium (edytora tekstów jednolitych 

XML). 

17. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na rok 2016 dot. przewozu zwłok osób 

zmarłych lub zabitych w miejscach publicznych z terenu Powiatu Myśliborskiego na wniosek 

właściwych organów do najbliższego szpitala posiadającego prosektorium. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2016. 

19. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Barlinka w przedmiocie zwolnienia mieszkańców 

miejscowości Krzynka z obowiązku uiszczenia opłaty administracyjnej za wydanie 

dokumentu prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego z uwagi na zmianę adresu meldunkowego. 

20. Wniosek o zmianę w planie finansowym na rok 2015 w rozdz. 76020 w § 4210  

w części budżetowej której dysponentem jest wydział Inwestycji, Komunikacji i Dróg. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany 

w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

22. Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 

Przyjecie protokołów z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 59/2015 z dnia  

13 listopada 2015 roku, Nr 60/2015 z dnia 23 listopada 2015 roku. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokoły. 
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Ad.4 

Pismo Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom „Bratek” dot. utworzenia Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi i niepełnosprawnymi intelektualnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poprosił Prezes Stowarzyszenia o przedstawienie proponowanej koncepcji. Zwrócił uwagę, że 

Prezes proponuje utworzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia i prowadzeni go w budynku na 

ul. Szosowej w Barlinku. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Przekazała, że Stowarzyszenie zajmuje się niepełnosprawną młodzieżą do 25 roku życia. Są 

już pierwsi absolwenci i musimy w związku ze zobowiązaniami wobec ich rodziców myśleć  

o ich dorosłości. Zwróciła uwagę, że młodzież ta jest niejednokrotnie z bardzo dużym 

stopniem niepełnosprawności i typowe Środowiskowe Domu Samopomocy nie są 

wystarczające. Pomyślano o utworzeniu Powiatowego Ośrodka Wsparcia. 

Przekazała, że Ośrodek byłby powiatowy z uwagi na to, że młodzież pochodziłaby z kilku 

powiatów min. Myśliborskiego, Choszczeńskiego i Strzelecko –Drezdeneckiego. 

Poinformowała, że działalność Ośrodka opierałaby się o dotację z Urzędu Wojewódzkiego, 

która przechodziłaby przez Powiat. W pierwszym roku działalności przewidywana liczba 

uczestników to 15 osób. Minimalna baza lokalowa to 120 m². Tylko Powiat może wystąpić do 

Urzędu Wojewódzkiego o to zadanie i może zlecić je stowarzyszeniu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała w jakich proporcjach młodzież z innych powiatów będzie podopiecznymi Ośrodka? 

Czy Powiat Choszczeński nie mógłby prowadzić tego zadania? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Przekazała, że Stowarzyszenie działa na terenie Powiatu Myśliborskiego w związku z tym nie 

ma podstaw, aby zwracać się z tym do innego powiatu. Młodzież z innych powiatów byłaby 

uczestnikami na podstawie porozumień. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że Ośrodek utrzymywałby się z dotacji. Zapytał, czy przewiduje się 

dofinansowanie z Powiatu? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Odpowiedziała, że nie przewiduje się dofinansowania z powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, co w przypadku, gdyby dotacja nie została przyznana? 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że temat ten wymaga uzgodnienia. Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku, który 

gospodaruje budynkiem na ul. Szosowej  powinien wypowiedzieć się w tej kwestii. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Poinformowała, że jest otwarta na każdą inną placówkę zaproponowaną przez Starostwo. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 
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Przekazał, że popiera ideę otworzenia tego typu Ośrodka jednak należy przeanalizować 

ryzyko finansowe z tym związane z uwagi na to iż Powiat znajduje się w programie 

naprawczym. 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Poinformowała, że nie zakłada kosztów ze strony Powiatu z tym związanych. Stowarzyszenie 

posiada swój budżet i jest w stanie przeznaczyć środki na utrzymanie Ośrodka. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że jeżeli utworzenie Ośrodka nie obciąży budżet Powiatu i przyczyni się do 

poprawy jakości życia mieszkańców to jest to jak najbardziej zasadne. Ośrodek w dużym 

stopniu wspomoże rodziców przebywającej w nim młodzieży. 

Najistotniejszą kwestią jest złożenie wniosku do Wojewody o utworzenie placówki. 

Formalności w tej sprawie zostaną uzgodnione. Zapytał od kiedy planowane jest 

uruchomienie Ośrodka? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Poinformowała, że od 1 września 2016 roku. Jednak wniosek do Urzędu Wojewódzkiego 

musi zostać złożony do końca grudnia b.r. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że zgodnie z kartą sprawy przewidywana dotacja z Urzędu Wojewódzkiego w roku 

rozpoczęcia, wliczając w to koszty remontu i wyposażenia to ok. 600 000,00 zł. Jeżeli chodzi 

o miejsce w którym zostałby utworzony Ośrodek jest to temat do uzgodnienia. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy we wniosku musi być podany adres placówki? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Poinformowała, że nie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że placówka miałaby rozpocząć swoją działalność od 1 września 2016 roku. 

Zapytała, czy Wojewoda ma utworzone rezerwy na ten cel? Budżet na rok 2016 jest już 

określony.   

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Poinformowała, że kontaktowała się z Urzędem Wojewódzkim w sprawie procedur dot. 

utworzenia nowej placówki i uzyskała informację, że należy złożyć wniosek do końca 

grudnia. 

 

 Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że prawdopodobnie dotacja zostanie przyznana od 1 stycznia 2017 roku i na 

pierwsze cztery miesiące działalności nie będzie przyznanej dotacji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy w takim przypadku Stowarzyszenie jest w stanie utrzymać nowopowstałą 

placówkę? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Odpowiedziała, że tak. 
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Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał jakie jest przewidywane zatrudnienie w placówce dla grupy 15 osobowej? 

 

Zofia Sobczak – Prezes Stowarzyszenia „BRATEK” w Barlinku 

Odpowiedziała, że ok. 8 osób. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy pełnomocnictwa do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego jako wspólnika spółki „Szpital Barlinek Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością” z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki w dniu 03.12.2015r. 

Zaproponował, swoją osobę do udziału w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zawnioskował, aby to dla niego zostało udzielone pełnomocnictwo. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zgłosiła kandydaturę Wojciecha Wojtkiewicza. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Odmówił wzięcia udziału w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

W związku z powyższym zarządził głosowanie: 

 

Za udzieleniem pełnomocnictwa dla Arkadiusza Janowicza głosowało 2 Członków Zarządu, 

przeciw – 1, 2 Członków Zarządu wstrzymało się od głosu.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/202/2015 z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Powiatu Myśliborskiego w Spółce 

pod nazwą Szpital Barlinek Sp. z  o.o.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w interesie powiatowej 

społeczności lokalnej jest aby Szpital w Barlinku kontynuował i rozwijał swoją działalność 

leczniczą. Mając na uwadze wspomniany społeczny aspekt działalności Spółki oraz względy 

ekonomiczne, uzasadnione jest zbycie udziałów Szpitala innej jednostce samorządu 
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terytorialnego, zdolnej do wsparcia finansowego Spółki i gwarantującej kontynuowanie jej 

działalności statutowej. Te wymogi spełnia Gmina Barlinek.  

Odczytał treść § 1 projektu uchwały Rady Powiatu: „Wyraża się zgodę na nieodpłatne zbycie 

przez Powiat Myśliborski na rzecz Gminy Barlinek 7549 (słownie: siedem tysięcy pięćset 

czterdzieści dziewięć) udziałów o wartości nominalnej 1.000,00zł (jeden tysiąc złotych) 

każdy w kapitale  zakładowym spółki z ograniczoną odpowiedzialnością występującą pod 

firmą Szpital Barlinek spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku przy 

ul. Szpitalnej 10, posiadającej NIP 5971730494, REGON 000304556, wpisanej do Krajowego 

Rejestru Sądowego prowadzonego przez Sąd Rejonowy Szczecin – Centrum w Szczecinie 

XIII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem 0000447800.” 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/203/2015 z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie udziałów Powiatu Myśliborskiego w Spółce pod nazwą Szpital Barlinek Sp. 

z  o.o. 

Za głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 1, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska. 

 

Ad. 7 

Podpisanie umowy na dostawę sprzętu komputerowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że sprawa dotyczy podpisania umowy z firmą ABS Andrzej Binkowski  

z Barlinka na dostawę sprzętu komputerowego do prowadzenia powiatowego zasobu 

geodezyjnego i kartograficznego oraz ewidencji gruntów i budynków. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska. 

 

Ad. 8 

Wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w Barlinku wyrażający gotowość do przekazania dla Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu budynku dydaktycznego przy ul. Jeziornej 8 (dz. Nr 239/1 obr. 2 m. 

Barlinek). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Poprosił , aby temat ten przedstawiła Naczelnik 

Wydziału GKN. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zasugerował, aby nie pozbywać się tego budynku. Może on być wykorzystany min. na 

prowadzenie szkoły muzycznej.  

 

Zaproponował rozpatrzenie kolejnych punktów porządku posiedzenia do czasu przybycia 

Naczelnika Wydziału GKN. 
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Ad. 9 

Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w IV przetargu dla nieruchomości przeznaczonej do 

sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz oznaczonej działką numer 

374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił wniosek zgodnie z kartą sprawy. Zaproponował, aby nie obniżać ceny 

wywoławczej dla przedmiotowej nieruchomości. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o pozostawieniu ceny wywoławczej w IV przetargu dla 

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina 

Myślibórz oznaczonej działką numer 374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12 na 

niezmienionym poziomie tj. 230 000,00 zł. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska. 

 

Ad. 10 

Wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie sprzętu będącego na stanie Placówki Domowi 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na przekazanie sprzętu przez Dyrektora Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo - Terapeutycznej w Dębnie Domowi Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska. 

 

Ad. 11 

Wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na uruchomienie kolejnej grupy i zatrudnienie 5 wychowawców 

oraz 3 opiekunów. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił wniosek zgodnie z kartą sprawy. Poinformował o pozytywnej decyzji Wojewody 

o zwiększeniu liczby do 42 wychowanków w placówce.   

Zwrócił uwagę na możliwość przejścia pracowników z Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej. Zaproponował, aby wyrazić zgodę na uruchomienie kolejnej grupy 

natomiast decyzja dotycząca zatrudnienia w placówce została podjęta po rozmowie  

z dyrektorem jednostki, Skarbnikiem Powiatu i Dyrektorem PCPR w Myśliborzu. 

Uruchomienie dodatkowej grupy pozwoli prawidłowo oszacować poziom opłaty za 

utrzymanie wychowanków w placówce w roku przyszłym. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uruchomienie kolejnej grupy w Regionalnej Placówce 

Opiekuńczo - Terapeutycznej w Dębnie. Decyzja dotycząca zatrudnienia wychowawców  

i opiekunów zostanie podjęta po przeprowadzeniu rozmowy z Dyrektorem Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo - Terapeutycznej w Dębnie, Skarbnikiem Powiatu i dyrektorem 

PCPR w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Danuta Patkowska. 

 

Ad. 8 c.d. 

Wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w Barlinku wyrażający gotowość do przekazania dla Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu budynku dydaktycznego przy ul. Jeziornej 8 (dz. Nr 239/1 obr. 2 m. 

Barlinek). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poprosił o przedstawienie warunków przekazania nieruchomości zapisanych w Akcie 

Notarialnym. 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Poinformowała, że nieruchomość została przekazana w roku 2001 umową darowizny. 

Warunkiem przekazania przedmiotowej nieruchomości było przeznaczenie jej na cele 

oświatowe. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy można przekazać tę nieruchomość na rzecz stowarzyszenia, które prowadzi 

działalność oświatową? 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że nie zna na tyle ustawy o systemie oświaty i czy jest to możliwe. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poprosił o opinię prawną w tej sprawie. 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Zwróciła uwagę, że jeżeli dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku nie będzie dalej administrował tym 

budynkiem Powiat będzie zobowiązany ponosić koszty podatkowe w wysokości 12 500,00 zł 

rocznie. Dobrze by było, aby dyrektor jeszcze przez jakiś czas gospodarował tą 

nieruchomością. Zanim zostaną podjęte jakiekolwiek decyzje w sprawie nieruchomości 

powinna ona pozostawać w gospodarowaniu dyrektora ZSP Nr 1 w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na zapis § 5 Aktu Notarialnego, gdzie w przypadku przeznaczenia 

nieruchomości na inne cele aniżeli wskazane w § 3 umowy darowizna może być odwołana.  

Zwrócił uwagę na wyrażenie „może być” nie ma zapisu, że musi być odwołana.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że decyzja w tej kwestii należy do Rady Miejskiej w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy dyrektor Szkoły ma Zarząd trwały nad tą nieruchomością? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
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Odpowiedział, że prawdopodobnie tak. Zapytał jak długo trwa procedura wygaszenia 

trwałego zarządu? 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że do 18 miesięcy. Poinformowała, że na tej nieruchomości nie ma 

ustanowionego trwałego zarządu. Właścicielem budynku jest Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał o budynek na ul. Szosowej i Gorzowskiej w Barlinku? 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że w tamtych budynkach jest ustanowiony trwały zarząd. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, dlaczego został ten budynek pominięty? 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że nie ma wiedzy w tej kwestii. Było to wykonane jeszcze w poprzednich 

Kadencjach Rady Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że budynek jest w administrowaniu dyrektora i nic złego się nie dzieje. Nie 

ma znaczenia, czy budynek będzie administrowany przez Powiat, czy też dyrektora.  

  

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że jeżeli budynek byłby pustostanem wówczas należałoby zapłacić podatek. 

Zapytał ile potrwa procedura wygaszenia trwałego zarządu w budynku, gdzie mieści się 

Fundacja Talent – Promocja – Postęp?  

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że procedura potrwa, jednak na działce jest zrobiony podział i gdyby 

Dyrektor chciał, aby Fundacja opuściła nieruchomość może stwierdzić, że nieruchomość ta 

jest mu zbędna i można bez przeszkód wygasić tam trwały zarząd. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że Kancelaria Prawna analizuje kwestię odszkodowania w przypadku 

zerwania umowy.  

Ponownie porosił o uzyskanie przez Naczelnika opinii prawnej dotyczącej budynku na  

ul. Jeziornej i zapisów Aktu Notarialnego, czy z tego tytułu Powiat Myśliborski może 

przekazać na cele oświatowe innemu niż sam lub Gmina Barlinek podmiotowi. 

  

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że można zwrócić się do Rady Gminy o odstąpienie od zapisu w Akcie 

Notarialnym. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że na dzień dzisiejszy należy pozostawić nieruchomość zgodnie z sugestią 

Naczelnika Wydziału GKN w takim stanie w jakim jest, czyli powinna być pozostawiona 

w administrowaniu przez dyrektora ZSP Nr 1 w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że dyrektor zaproponował, przekazanie budynku do dnia 4 grudnia br. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
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Zapytał o sprawę dozoru nad budynkiem? 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Odpowiedziała, że w budynku jest założony monitoring. Jej zdaniem zanim budynek zostanie 

opuszczony minie więcej czasu z uwagi na dużą ilość sprzętu tam znajdującego się. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, iż dyrektor w piśmie wskazuje, że wszystkie media w budynku zostaną 

odcięte i monitoring przestanie działać. 

 

Ewa Kucharska – Naczelnik Wydziału GKN 

Przekazała, że monitoring może prawdopodobnie nie działać.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dyrektor PCOF-A powinien przygotować informacje na temat stanu  

i postępu prac związanych z  opuszczeniem budynku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem decyzji o zobowiązaniu dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do przygotowania 

informacji na temat stanu i postępu prac dotyczących opuszczenia obiektu przy  

ul. Jeziornej 8 w Barlinku i jednoczesnym zobowiązaniem Naczelnika Wydziału GKN do 

uzyskania opinii prawnej na temat i możliwości przekazania obiektu do użytkowania dla 

Podmiotowi prowadzącego działalność oświatową głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw 

– 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 12 

Likwidacja kuchni w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że problem ten był omawiany  

z dyrektorem jednostki, która jest gotowa współpracować. Jednak ciężar decyzji próbuje 

przerzucić na Zarząd. Przekazał, że jest pozytywnie ustosunkowany do likwidacji kuchni, 

gdyż w jego ocenie poprawi to jakość i ilość wyżywienia oraz odciąży to jednostkę od 

niepotrzebnych kosztów. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że na ten moment jest możliwe podjęcie decyzji, iż kuchnia z dniem 1 stycznia 

2016 roku przestaje świadczyć usługi z uwagi na jej bardzo drogi remont itp. 

Wszelkie kwestie organizacyjne dot. funkcjonowania żywienia wychowanków zostaną 

uzgodnione. Zwrócił uwagę na konieczność wręczenia wypowiedzeń lub zmian warunków 

pracy kucharkom. Decyzje kadrowe również zostaną uzgodnione w najbliższym czasie. 

Poinformował, że decyzja w sprawie likwidacji kuchni należy do dyrektora jednostki co 

zostało wskazane w karcie sprawy. Zarząd nie może wydawać poleceń dyrektorowi, można 

jedynie przekazać swoje oczekiwania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 
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Zwrócił uwagę, że można tylko mówić o rekomendacji Zarządu do likwidacji kuchni  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. W uzasadnieniu należy ująć duże 

nakłady finansowe na jej odtworzenie, mała ilość przygotowywanych posiłków, 

nieracjonalność finansową i niespełnianie warunków Sanepidu. 

Zwrócił uwagę,  że należy pójść w kierunku zabezpieczenia warunków bytowych i socjalnych 

wychowanków. 

Zwrócił uwagę, że nie będzie potrzeby zwalniana pracowników, z uwagi na to, iż dyrektor 

jednostki systemem gospodarczym realizuje dostosowywanie pomieszczeń Ośrodka do 

pewnych standardów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną rekomendacją likwidacji kuchni przez Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 13 

Przekazanie oświadczenia do mediów w sprawie artykułów, które pojawiły się w prasie na 

temat przemocy w MOW w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił pismo Dyrektora MOW w Renicach w przedmiotowej sprawie.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zapoznała się z wynikami badania przestrzegania Praw Dziecka  

w jednostce. Przekazała, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, zawartym w piśmie Dyrektora 

MOW w Renicach iż do czasu wyjaśnienia sprawy przez powołane do tego organy zarzuty 

stawiane w mediach pracownikom MOW w Renicach uważam za bezzasadne i szkalujące 

dobry wizerunek placówki. Z badania wynika iż potwierdza się to, że wizerunek jest zły. 

 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że są dwa rozwiązania można wystąpić z informacją do prasy lub w związku  

z Badaniem Rzecznika Praw Dziecka nie występować w tej sprawie do momentu wyjaśnienia 

przedmiotowej sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy jest sens zamieszczania informacji prasowych. Poruszył kwestię programu 

naprawczego jaki miał zostać przygotowany. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że dyrektor ma dokładną mapę zadań jakie mają zostać przygotowane. Na 

spotkaniu poruszono kwestię zagospodarowania budynków jednostki, uruchamianych grup 

wychowawczych i oddziałów szkolnych. Kolejna sprawa jaka została poruszona to sprawa 

wymienionych z imienia i nazwiska wychowawców i konsekwencji jakie zostaną wyciągnięte 

wobec nich za działania przez nich podejmowane. 
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Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że można rozważyć możliwość zamknięcia placówki i zbudowania czegoś 

innego. Poinformowała, że dokument musi być dokładnie przeanalizowany. Wszelkie wnioski 

powinny być przedstawione po zapoznaniu się ze szczegółami sprawy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że nie powinniśmy zgadzać się ze wszystkimi spostrzeżeniami, lecz  

z większością tak. Należy wziąć pod uwagę to, że na przestrzeni lat w jednostce zachodziły 

negatywne zjawiska i nikt nie próbował wyprowadzić Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy 

ze „złej drogi”. Wszystkie sprawy były poruszane wewnątrz jednostki. Zwrócił uwagę, że 

radykalne decyzje dotyczące zamknięcia placówki nie są dostępne. Na dzień dzisiejszy nie 

byłoby pozwolenia na ponowne uruchomienie placówki.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że taka opcja nie wchodzi w grę. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że należy patrzeć na dobro dzieci. Jeżeli się nic tam nie zmieni to jest temu 

przeciwna. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że należy monitorować działalność placówki i kwestię kierowania 

wychowanków. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zauważył, że w jednostce utrzymywany jest stały poziom 60 wychowanków. Nie ma 

oficjalnej informacji, że dzieci nie mogą być kierowane do Ośrodka. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że z dyrektorem doszedł do wniosku, że 60 wychowanków jest to optymalna 

liczba, czyli pięć grup wychowawczych i cztery oddziały szkolne i do takiego modelu 

dyrektor powinien przygotować ośrodek. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że jeżeli chodzi sprawę publikacji prasowych to Zarząd nie powinien zajmować 

stanowiska w przedmiotowej sprawie, gdyż jest to kompetencja dyrektora jednostki. Zwrócił 

uwagę, że dyrektor realizuje nałożone zalecenia. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie zajął stanowiska w przedmiotowej sprawie z uwagi na to, iż 

kompetencje do podjęcia decyzji należą do Dyrektora MOW w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 14 

Badanie stanu przestrzegania Praw Dziecka przeprowadzonego w dniach 16-18 września 

2015 roku w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach przez zespół badający  

z Biura Rzecznika Praw Dziecka w Warszawie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe dokumenty. Poinformował, że dyrektor powinna odnieść się do 

zaleceń jakie wskazano. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że w związku z tym musi zostać wyznaczony konkretny termin przygotowania 

przedmiotowej informacji. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zauważyła, że dyrektor otrzymała wyniki badania we wrześniu, a Zarząd otrzymał informacje 

w miesiącu listopadzie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że jest to pełna informacja, czyli raport z konkretnymi wnioskami do których 

dyrektor musi się ustosunkować. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że dyrektor przekazywała informacje w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że kilka istotnych spraw zostało już wdrożone przez dyrektora jednostki. 

Dyrektor musi się odnieść do kwestii dot. min statutu regulaminów wewnętrznych oraz 

nieprawidłowości wskazanych w przedmiotowych wynikach badania. Zaproponował, aby 

wyznaczyć termin do miesiąca lutego przyszłego roku. 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zauważył, że dyrektor ma 30 dni na ustosunkowanie się do wyników badania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

W związku z tym zaproponował, aby wyznaczyć termin 15 grudnia do przygotowania 

informacji na temat harmonogramu realizacji wyników badania przestrzegania Praw Dziecka. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach do przygotowania w terminie do dnia 15 grudnia 2015 roku harmonogramu 

realizacji wyników w/w badania przestrzegania Praw Dziecka przeprowadzonego w dniach 

16-18 września 2015 roku w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał jak dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku ustosunkował się do kwestii dotyczącej grupy 

tanecznej Feeling Sun i zatrudnienia osoby do prowadzenia zajęć? 

 

Tadeusz Grabski – dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że dyrektor otrzymał informację dotyczącą wyrażenia zgody na zatrudnienie  

w wymiarze ¼ etatu.  Poinformował, że Pan Fabich został poproszony, aby zgłosił się do 

Pana dyrektora ze stosownymi dokumentami. Dyrektor poinformował w piśmie, że osoba ta 

nie posiada stosownych dokumentów, aby być zatrudniony jako nauczyciel niemniej jednak 
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może zostać zatrudniony z kodeksu pracy po wcześniejszym wydaniu zgody przez organ 

prowadzący-Zarząd Powiatu. 

Zwrócił uwagę, że zgodnie z wolą Zarządu nie było określone, czy zatrudniona osoba ma być 

nauczycielem, zatem dyrektor może zatrudnić ją z kodeksu pracy. 

Dyrektor ma przeciwwskazania co do miejsca pracy wskazując przeprowadzoną 

termomodernizacje na ul. Gorzowskiej. 

Zwrócił uwagę, że przedmiotem decyzji jaką ma podjąć dyrektor jest jedynie zatrudnienie 

osoby natomiast kwestia organizacji i miejsca pracy jest kwestią wtórną. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jak zostanie zatrudniona osoba w ZSP Nr 1 w Barlinku to prowadzenie 

zajęć na ul. Gorzowskiej jest możliwe. Dyrektor bezzasadnie powołuje się na przeprowadzoną 

termomodernizację. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że zatrudnienie jest jedyną możliwością, aby zajęcia mogły być prowadzone. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy ta osoba ma uprawnienia do prowadzenia zajęć? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że tak, jest to osoba posiadająca uprawnienia trenerskie. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy nie ma miejsca w innych salach? Dlaczego wniosek o prowadzenie zajęć został 

złożony do Powiatu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że nie ma miejsca z uwagi na to, że  w zajęciach uczestniczy 250 dzieci. Wiele 

zajęć jest prowadzonych w Barlineckim Ośrodku Kultury jednak to i tak nie jest 

wystarczające. 

  

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o sale gimnastyczne w szkołach podstawowych? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że prawdopodobnie również sale te były objęte projektem termomodernizacji. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że osoba ta może zostać zatrudniona przez szkoły podstawowe na tych 

samych zasadach i zajęcia mogłyby być tam prowadzone. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że zgoda za zatrudnienie była udzielona przez Zarząd. Zauważył, że zatrudnienie 

tej osoby pozwoli sprawdzić jak będzie to funkcjonować na przyszłość. 

Przekazał, że dyrektor szkoły nie chciał użyczyć Sali na potrzeby stowarzyszenia i jedyny 

sposób na prowadzenie zajęć to zatrudnienie osoby do ich prowadzenia. 

 

Ad. 15 

Prośba o wsparcie finansowe lub ufundowanie nagród dla laureatów Eliminacji Rejonowych 

w Dębnie do XXII Międzynarodowego Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Będzinie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą spraw. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby udzielić dofinansowania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził głosowanie w przedmiotowej sprawie: 

 

Za pozytywnym rozpatrzeniem sprawy głosowało 1 Członków Zarządu, przeciw – 4, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na dofinansowanie przedmiotowego przedsięwzięcia. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji z Firmą ABC PRO Sp. z o.o., ul. Owsiana 12, 03-

825 Warszawa na korzystanie z Legislatora Premium (edytora tekstów jednolitych XML). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą spraw. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przedłużenie przedmiotowej licencji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na rok 2016 dot. przewozu zwłok osób zmarłych lub 

zabitych w miejscach publicznych z terenu Powiatu Myśliborskiego na wniosek właściwych 

organów do najbliższego szpitala posiadającego prosektorium. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą spraw. Poinformował, że w wyniku 

rozeznania rynku został wyłoniony wykonawca – Zakład Pogrzebowy Sacrum z Dębna. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków  

i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2016. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z kartą spraw. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/204/2015 z dnia 30 listopada 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie ustalenia 
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wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych obiektów pływających  

z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku 2016. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 19 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Barlinka w przedmiocie zwolnienia mieszkańców 

miejscowości Krzynka z obowiązku uiszczenia opłaty administracyjnej za wydanie 

dokumentu prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego z uwagi na zmianę adresu meldunkowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą spraw. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na propozycję Wydziału IKD, który proponuje aby nie wyrazić zgody na 

zwolnienie z opłat administracyjnych.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała, czy Gmina Barlinek nie może pokryć opłaty za wydanie przedmiotowych 

dokumentów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że może, z uwagi na to, że zmiany wynikają z decyzji Gminy Barlinek. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgodę na zwolnienie z opłat administracyjnych. 

Za negatywnym rozpatrzeniem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 20 

Wniosek o zmianę w planie finansowym na rok 2015 w rozdz. 76020 w § 4210 w części 

budżetowej której dysponentem jest Wydział Inwestycji, Komunikacji i Dróg. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowy wniosek zgodnie z kartą sprawy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że wniosek dotyczy przesunięcia kwoty 10 000,00 zł oraz zabezpieczenia 

kwoty 41 540,00 zł. 

Poinformowała, że po przeanalizowaniu budżetu proponuje się zabezpieczenie części 

środków z budżetu starostwa i części z rezerwy ogólnej. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy budżet w Wydziale był nieoszacowany, czy zmiany są konieczne z uwagi na 

dużą ilość wydanych dokumentów komunikacyjnych? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że wydatki podczas projektowania budżetu na 2015 rok zostały w tym 

Wydziale obniżone. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 



17 
 

Zapytał, czy dodatkowa kwota przewyższy pierwotny plan, czy jest taka sama o jaką 

obniżono wydatki? 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jest to uzupełnienie do wysokości pierwotnego planu. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany 

w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Poinformowała, że do uchwały zostanie dopisany w/w wniosek Wydziału Inwestycji, 

Komunikacji i Dróg. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Poprosiła o wyjaśnienie do wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – 

Administracyjnej w Myśliborzu o zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie o kwotę 30.000 zł. na realizację zadania „Zakup 

komputerów do pracowni informatycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Dębnie”? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wyjaśniła, że kwota 30 000,00 zł jest przekazywana przez Gminę Dębno i jest to 

wprowadzenie jej do budżetu. 

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Poprosiła o wyjaśnienie do wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3  

w Myśliborzu o zwiększenie planu wydatków o kwotę 28.080 zł. w rozdziale 80130 – Szkoły 

zawodowe z przeznaczeniem na zakup zestawów komputerowych. Proponuje się 

zabezpieczenie kwoty 15.000 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Złożyła wyjaśnienia w sprawie przedmiotowego wniosku ZSP Nr 3 w Myśliborzu.  

 

Członek Zarządu – Urszula Sawicka 

Zapytała o zasadność przeniesienia kwoty 5000,00 zł dotyczącej wniosku  Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Myśliborzu z przeznaczeniem na zakup mebli do 

gabinetów? 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że meble znajdujące się w jednostce są w bardzo złym stanie technicznym.  

Z uwagi na planowane przeniesienie Poradni do budynku na ul. Spokojną 22 wykorzystanie 

ich nie będzie możliwe. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o ujęciu w projekcie uchwały wniosku Naczelnika Wydziału 

IKD i tym samym podejmując uchwałę Nr 61/205/2015 z dnia 30 listopada 2015 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 22 

Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Działając w oparciu o art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 

2015 r. poz. 1445), Zarządu Powiatu wnioskuje o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

w trybie określonym powyższym przepisem w celu podjęcia następujących uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Powiatu Myśliborskiego w Spółce 

pod nazwą Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

2. w sprawie zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół  

i Placówek w Smolnicy oraz zamiaru przeniesienia kształcenia w zawodzie technik 

informatyk  z Technikum w Smolnicy do Technikum nr 1 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie z siedzibą w Dębnie przy ulicy Zachodniej 4. 

3. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie  w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie oraz zmiany 

nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie na 

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie. 

4. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku  w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku na Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

5. w sprawie włączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu w skład 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół  im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu na Zespół Szkół i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

6. w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował w/w wniosek. Jednocześnie postanowił skierować 

powyższy wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu w celu jego realizacji.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Ad. 23 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył kwestię zatrudnienia osób w ramach robót publicznych do prac budowlanych  

w budynku na ul. Północnej 15 i zatrudnienia kierownika budowy. Przekazał, że zostały 

przeprowadzone rozmowy z Panem Mariuszem Borysewiczem.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 
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Potwierdził i przekazał, że wyraził on zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy jako kierownik budowy wyda on opinię o możliwości przeprowadzeni prac  

w tym zakresie? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Potwierdził, że tak. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że prace nie będą realizowane jako inwestycja. Pozostaje kwestia osoby 

nadzorującej prace wykonywane przez zatrudnionych pracowników. Poinformował, że 

zostanie to uzgodnione. 

  

2. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył kwestię przeniesienia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu do 

budynku na ul. Spokojnej 22 w Myśliborzu. Przekazał, że po dokończeniu remontu w Domu 

Wczasów Dziecięcych Poradnia mogłaby powrócić do poprzedniej siedziby. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że nie będzie to miało sensu, gdyż koszty jakie są ponoszone są porównywalne  

w obu budynkach. 

  

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że zostanie rozpoczęty remont na ul. Północnej 15, gdzie byłaby możliwość 

zagospodarowania pomieszczeń dla Poradni. 

 

3. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył, sprawę przekazania budynku na ul. Jeziornej w Barlinku. Poinformował, że zostanie 

przygotowana opinia prawna w tej kwestii i informacja dyrektora PCOF-A. Przekazał, że jego 

zdaniem budynek powinien zostać przekazany do dyspozycji dla Gminy Barlinek, która 

podejmie decyzję co do jego zagospodarowania np. na szkołę muzyczną. 

Przekazał, że chciałby, aby na okres pięciu lat Burmistrz rozważył możliwość 

funkcjonowania dwóch instytucji czyli szkoły montesoriańskiej dopóki nie rozwinie się 

szkoła muzyczna. Będzie to taki czas, gdzie Powiat stanie przed dylematem co należy zrobić 

z budynkiem na ul. Gorzowskiej. Minie wówczas okres trwałości projektu. 

Kolejna propozycja do rozważenia jest taka, aby budynek internatu został zakupiony przez 

stowarzyszenie BRATEK z Barlinka.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy była przeprowadzona rozmowa z Prezesem tego stowarzyszenia na ten temat? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odpowiedział, że tak. Prezes Stowarzyszenia twierdzi, że chętnie weźmie ten budynek jednak 

bez Fundacji Talent – Promocja - Postęp. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że ma odmienne zdanie na ten temat. Należy się zapytać dyrektora Szkoły, 

czy budynek ten jest potrzebny dla jednostki. Poprosił, aby dyrektor przygotował informację 

dotyczącą planów jakie ma w stosunku przedmiotowego budynku. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę że powinna zostać przygotowana informacja na temat zagospodarowania 

pozostałych budynków należących do jednostki. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o kwestię powołania Spółki, która zajęłaby się gospodarowaniem nieruchomościami. 

Przekazał, że nie pozbywałby się nieruchomości.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby dyskusja w tej sprawie odbyła się w późniejszym terminie. 

 

Ad. 24 

Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 
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